
Wniosek 

złożony podczas XXVIII sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 

 dnia 29 kwietnia 2017 roku, 

na który odpowiedź została udzielona pisemnie 

 

- „(...) odnośnie dróg chciałem przypomnieć, że w Kostrzewach w stronę lasu, on naprawdę 

dużo naprawia tą drogę, wykorzystuje kamienie i w tej chwili tam jest droga tragiczna. 

Kierowca mleczarki powiedział, że jak tak dalej będzie, to przestanie jeździć i upomina go.  

(...) Chociaż najgorsze dziury trzeba by poprawić, bo co cztery dni przyjeżdża mleczarka,  

a jakość mleka się psuje, chociaż w chłodni, ale to nie może tak długo być. To jest droga 

publiczna gminna, ale dużo wkładu on sam robi, bo każde kamienie, które zbiera w tą drogę 

wkłada. Tam równiarka nigdy nie powinna chodzić, bo zepsuje tak, jak było już raz.(...)" 

 

 

 

 

 


